
PROTOKÓŁ nr LXII/2022 

Z LXII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 25 maja 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończył o godz. 14:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone, wobec tego Przewodniczący odczytał 

dzienny porządek obrad a następnie poddał go pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z LXI sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji,  

p. J. Szewczykowska, przedstawiając sprawozdanie z jej posiedzenia, które odbyło 

się 11 maja br. Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Klubu „Dla Przyszłości 

Sierpca”, p. A. Balcerowski, relacjonując spotkanie robocze klubu z dnia 18 maja br. 

Poinformował również o otrzymanym dofinansowaniu z województwa 

mazowieckiego do turnieju dziecięcej Champions League w wysokości 15 000 zł, jak 

również o pozytywnie ocenionym pod względem formalnym i merytorycznym 

projekcie „Zielone drogi Ciechanowa i Sierpca”. O zakresie prac Klubu Radnych 

„Sierpczanie” poinformowała, w imieniu własnym i jego członków, Przewodnicząca 

Klubu, p. B. Gil. Następnie z zakresu prac komisji Budżetu, podczas jej posiedzenia w 

dniu 23 maja br., relację zdał Wiceprzewodniczący komisji, p. P. Rzeszotarski. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 23 kwietnia 

2022 r. do 20 maja 2022 r. -  załącznik nr 3. Ponad to  Burmistrz poinformował o 

podpisaniu umowy miedzy województwem mazowieckim, Marszałkiem i 

Mazowieckim Zarządem Dróg Mazowieckich a wykonawcą budowy obwodnicy 

miasta Sierpca. Dodał, że prace powinny się rozpocząć w ciągu najbliższego 

miesiąca, na których wykonanie będzie ok. 26 miesięcy oraz o przekazaniu kluczy do 

budynku dworca PKP przez Ministra, Pana Jacka Ozdobę, jak również podpisaniu 

umowy nieodpłatnego przekazania tego budynku miastu. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny, p. K. Rudowski, zwrócił się z zapytaniem dotyczącym tężni, czy Burmistrz 

potrafi naprawić sierpecką tężnię? Ad vocem Wiceprzewodniczący RM,  

p. W. Frydrychowicz, poinformował, że w tej samej sprawie zgłosił się do niego 

mieszkaniec miasta zgłaszając fakt wyciągania gałązek z tężni, czyli jej niszczenia  

i prosząc o postawienie jakiegoś zabezpieczenia. W sprawie niedziałającej tężni 

zwrócił się również Radny, p. P. Rzeszotarski. Radna, p. B. Gil, zwróciła się z prośbą do 

Burmistrza o dostawienie większej ilości ławek obok tężni, nawet za znajdującymi się 

tam krzakami. Przekazała również uwagi mieszkańców Sierpca dotyczące budynku 

dworca autobusowego. 



Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 6 interpelacji. Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu - załącznik nr 4. Radna nawiązała również do obchodów 700 – lecia 

Miasta Sierpca i Festiwalu Smaków, czy jest to powiązane ze sobą, czy są to odrębne 

imprezy. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy Burmistrz myślał już o obwodnicy 

wschodniej. Odniósł się także do ustawiania  ławek za krzakami, obok tężni, że za 

chwilę mogą być pisma dotyczące przebywającej tam młodzieży. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zarządził 15 min. przerwy 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, potwierdził awarię tężni poprzez wyciek wody. Jeśli chodzi o 

wyciąganie gałązek przez dzieci, to może zostanie rozprowadzony łańcuszek a ilość 

ławek zostanie zwiększona dwukrotnie. Następnie odpowiedzi udzielił na temat m.in. 

budynku dworca autobusowego, brakujących pieniędzy w kontekście cmentarza 

komunalnego i w sprawie długu PKP względem miasta z tytułu podatków. Udzielił też 

informacji na temat obwodnicy – drugiego etapu, gdzie brane są pod uwagę dwa 

warianty, czyli połączenie drogi nr 560 i 541 za dawnym śladem, za ul. Targową, w 

okolicach salonu meblowego Rustikal. Drugim wariantem jest przeprawa przez 

Sierpienicę, w okolicach cmentarzy i mleczarni, jeśli uda się to zapisać w 

dokumentach planistycznych. Odnośnie Festiwalu Smaków Burmistrz wyjaśnił, że 

chciałby, aby oprócz przeznaczanej na ten cel kwoty ok. 250 000 zł, pozostała 

kwota pochodziła od sponsorów, takich, jak np. Carlsberg, Mleczarnia, Orlen, Lasy 

Państwowe. Na temat świadczenia 500+ odpowiedzi udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak. 

Burmistrz podał też informacje z ostatniej chwili o przyznaniu środków na 

modernizację budynku hali sportowej oraz siłowni przy SP Nr 2 w kwocie 240 000 zł. 

Ponad to na wszystkie interpelacje zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. 

 8. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 71/IX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 25 

marca 2019 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Żłobka w Sierpcu oraz nadania mu 

statutu. 

O scharakteryzowanie uchwały Przewodniczący poprosił Dyrektor Miejskiego Żłobka. 

D. Żbikowską, która poinformowała, że istotną zmianą jest zmiana w pkt.6 i dotyczy 

paragrafu 12 ust. 5 dotycząca terminu wnoszenia przez rodziców opłat  za żłobek, 

nie do10 każdego miesiąca, ale do 25. Dotyczy to miesięcy od stycznia do 

października oraz do 24 grudnia. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy wskutek tych zmian 

było dużo opłat ze zniżką lub w ogóle tych opłat nie było? Powiedziała również, że 

budzi jej wątpliwości zapis o tym, że dyrektor sobie opracowuje i zatwierdza roczne 

plany finansowe żłobka oraz ile osób skorzystało z tej ulgi. Dyrektor odpowiedziała, że 

z ulgi skorzystało 18 osób, która wynosi do 400 zł, ponieważ nie każdy jest do niej 

uprawniony. Rodzice składają wnioski do ZUS – u od kwietnia. Obniżenie to dotyczy 

tylko opłaty stałej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 71/IX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 25 

marca 2019 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Żłobka w Sierpcu oraz nadania mu 

statutu. 



Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

475/LXII/2022 RM  ws. zmiany uchwały Nr 71/IX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 25 

marca 2019 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Żłobka w Sierpcu oraz nadania mu 

statutu - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

9. Uchwała RM ws. ustalenia wysokości opłat w Miejskim Żłobku w Sierpcu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały Dyrektor Miejskiego Żłobka, p. D. Zbikowską , która wyjaśniła, że zmiany w 

tej uchwale wynikają z zastosowania dofinansowania rządowego w wysokości 400 zł 

oraz zmiany terminu płatności. Radna, p. B. Gil, zapytała na ile miesięcy będzie 

dofinansowanie. Pani Żbikowska odpowiedziała, że to dofinansowanie obowiązuje 

od 1 stycznia do momentu uczęszczania dziecka do żłobka i ta różnica zostanie 

rodzicom zwrócona. Dodatkową zmianą jest to, że rodzice płacą jedynie za czas, w 

którym dziecko przebywa w placówce. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wysokości opłat w Miejskim Żłobku w Sierpcu..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

476/LXII/2022 RM  ws. ustalenia wysokości opłat w Miejskim Żłobku w Sierpcu - 

załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 



10. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Piotra Ściegiennego. 

Omówienia projektu tej uchwały dokonała w/z Naczelnika WAG, p. K. Szymańska, 

która poinformowała, że dzierżawa jest przedłużona na 3 lata, ponieważ dzierżawca 

nie wyraził zgody na dłuższy okres. Następnie odczytała uzasadnienie projektu 

uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Piotra Ściegiennego. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

477/LXII/2022 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Piotra Ściegiennego - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

11. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Konstytucji 3 Maja. 

Omówienia projektu tej uchwały także dokonała w/z Naczelnika WAG,  

p. K. Szymańska, wyjaśniając, że obecny dzierżawca wywiązuje się z umowy 

dzierżawy i również nie wyraził zgody na dłuższy okres dzierżawy, niż 3 lata.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Konstytucji 3 Maja. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

478/LXII/2022 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Konstytucji 3 Maja - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 



Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

W tym punkcie o głos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniają, że są to pierwsze 

uchwały tego  typu i wszystkie trzy dotyczą długoletnich mieszkańców zasobów 

komunalnych. Występuje tu maksymalny, 60 procentowy, rabat. Podziękował też 

Radnym za umożliwienie mieszkańcom nabywanie mieszkań w tym trybie. Dodał, że 

cały proces wciąż trwa. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy jest wyznaczony okres, kiedy 

kupujący musi wpłacić pieniądze i czy musi wpłacić jednorazowo całą sumę? 

Inspektor WAG, p. K. Szymańska, wyjaśniła, że kwestie zapłaty będą ustalone w 

protokole z rokowań, będzie to dostosowywane indywidualnie, do każdego lokalu.  

Z kolei bonifikata 60 % działa jedynie przy wpłacie jednorazowej. Jeśli kwota jest 

rozłożona na raty, wtedy mają zastosowanie inne wysokości bonifikaty. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

479/LXII/2022 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 



13. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

480/LXII/2022 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

14. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

481/LXII/2022 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

15. Uchwała RM ws. petycji Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony i Rozwoju Środowiska 

Naturalnego EKO - Skrwa. 

Omówienia sposobu procedowania projektu tej uchwały dokonała Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska. Radna, p. B. Gil, zwróciła 

uwagę, że zakład przetwórstwa mięsnego CEDROB budowany ma być nie w Puszczy 

Rządowej a w Puszczy Miejskiej. Są to dwie odrębne miejscowości. Pani 

Szewczykowska wyjaśniła, że obie te miejscowości ze sobą graniczą a z treści petycji 

wynika, iż inwestycja ta będzie znajdować się w Puszczy Rządowej i jest ona dość 

rozległa więc w zasadzie obejmie oba miejscowości. Rada Miejska odpowiada na 

petycję, w której jest informacja o Puszczy Rządowej. Radny, p. J. Stachurski, 

powiedział, że Rada głosuje nad meritum sprawy, którym jest przekazanie petycji 

zgodnie z właściwością. Burmistrz, p. J. Perzyński, powiedział, że dyskusja brnie za 

daleko. Komisja stwierdziła, że petycja ta nie dotyczy naszego regionu, niezależnie 

od tego, jakiej miejscowości dotyczy. W tym samym tonie wypowiedział się Radny,  

p. P. Rzeszotarski. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, wyjaśnił, że nie wchodzimy w to, 

co jest w petycji, tylko przekazujemy ją zgodnie z właściwością. Skoro w petycji jest 

wskazana Puszcza Rządowa, to jest to Puszcza Rządowa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony i Rozwoju Środowiska 

Naturalnego EKO - Skrwa. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

482/LXII/2022 RM  ws. petycji Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony i Rozwoju Środowiska 

Naturalnego EKO – Skrwa - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 



16. Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 329/XLII/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 31 

marca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały 147/XXI/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

30 października 2019 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

"Sierpeckie Centrum Usług Wspólnych, nadania jej statutu oraz wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Sierpc. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła, że 

zmiany wprowadzone w niej wynikają z faktu przejścia na emeryturę księgowej, 

zajmującej się obsługą MOSiR i księgowość tej jednostki zostaje przejęta przez CUW  

w Sierpcu. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w MOSiR był cały etat na prowadzenie 

księgowości, ilu jest pracowników w CUW i czy przybędzie tam nowy pracownik? 

Skarbnik odpowiedziała, że była to ½ etatu. Pani Joniak wyjaśniła, że na temat 

etatów w CUW nie posiada dokładnych informacji, ale jeśli będzie taka potrzeba, 

może się tego dowiedzieć. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 329/XLII/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 31 

marca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały 147/XXI/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

30 października 2019 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

"Sierpeckie Centrum Usług Wspólnych, nadania jej statutu oraz wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Sierpc. 

 Rada w głosowaniu:  14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

483/LXII/2022 RM  ws. zmiany uchwały nr 329/XLII/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

31 marca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały 147/XXI/2019 Rady Miejskiej Sierpca z 

dnia 30 października 2019 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej "Sierpeckie Centrum Usług Wspólnych, nadania jej statutu oraz 

wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Sierpc - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

17. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

O głos ponownie została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, która poinformowała o 

najważniejszych zmianach wprowadzonych do tej uchwały. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, w których jednostkach oświatowych ma być zamontowana fotowoltaika i 

czy w załączniku nr 7, wydatkach majątkowych, nastąpiły jakieś zmiany.? Pani 

Joniak udzieliła odpowiedzi cytując treść załącznika nr 7 uchwały. Burmistrz,  

p. J. Perzyński, powiedział, że fotowoltaika będzie zainstalowana na wszystkich 

budynkach przedszkolnych i budynkach szkół podstawowych należących do Gminy 



Miasta Sierpc, czyli łącznie 6 jednostek. Radna dopytała, co zrobi się z tym, co 

uzyska się z działania fotowoltaiki. Burmistrz wyjaśnił, że jeśli za coś płacimy 5 %  

a uzyskujemy z tego 50 %, to się na pewno opłaca. Jeśli wytworzona energia nie 

zostanie wykorzystana przez szkołę, to będzie ona otrzymywała pewna kwotę za tą 

energię wpuszczoną do systemu więc jest to opłacalne. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Rada w głosowaniu:  14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

484/LXII/2022 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

18. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

Omówienia projektu uchwały także dokonała Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniając,  

że łącznie ze zmianami w uchwale budżetowej pojawiają się zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

 Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

485/LXII/2022 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029 - załącznik nr 15 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 



NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

19. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, , D. Malanowski, zaprosił w dniu 1 czerwca na obchody Dnia 

Dziecka, które odbędą się na terenie MOSiR w Sierpcu. Radna, p. J. Szewczykowska, 

podziękowała Burmistrzowi, p. J. Perzyńskiemu, Z – cy Burmistrza,  

p. P. Nowakowskiemu, członkom Klubu Radnych „Dla Przyszłości Sierpca” za 

okazaną pomoc mieszkance Sierpca, której 9 maja spłonęło mieszkanie i zwróciła się 

do wszystkich mieszkańców o dalszą pomoc. Radny, p. K. Skrzyński, zwrócił uwagę, 

aby na przyszłość było wsparcie graficzne w podejmowanych uchwałach 

dotyczących architektury. Radna, p. B. Gil, odniosła się jeszcze do sprawy petycji  

i podjętej w związku z jej wyjaśnieniem, jak się okazało, próżnej pracy. 

 20. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady LXII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


